

Date: 03/02/2023
Ref: VCO/102/2023

التاريخ: 03/02/2023
المرجع: VCO/102/2023

Disclosures and compliance section

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال

Market operations surveillance department

ادارة العمليات والرقابة

Abu Dhabi Securities Exchange

سوق أبوظبي للأوراق المالية

P.O.Box 54500, Abu Dhabi
United Arab Emirates

ص ب 54500، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة و بعد،

**Subject: 3rd Meeting of Board of Directors of
NBQ on Tuesday , 07/02/2023**

**الموضوع: : اجتماع مجلس ادارة بنك أم القيوين الوطني
(الثالث) يوم الثلاثاء الموافق 07/02/2023**

With reference to subject, we would like to inform you that Board of Directors of NBQ Psc meeting will be held on Tuesday , 07/02/2023 at 10:30 AM , at NBQ , Head Office Building in UAQ In order to consider the agenda, which includes besides the main banking and regular matters, the following:

بالأشارة الى الموضوع أعلاه، نود افادتكم بأن مجلس إدارة بنك أم القيوين الوطني (ش م ع) سوف يعقد اجتماعا يوم الثلاثاء الموافق 2023/02/07 في تمام الساعة العاشرة والنصف صباحا في المقر الرئيسي لبنك أم القيوين الوطني في أم القيوين ، وذلك للنظر في جدول الأعمال الذي يتضمن بجانب الأمور البنكية والأعتيادية الرئيسية ما يلي :

- Setting the date and venue of the Annual General Assembly meeting for the shareholders of the Bank and fixing its Agenda.
- Any Other Business.

• النظر في تحديد موعد ومكان عقد اجتماع الجمعية العمومية السنوي لمساهمي البنك وتحديد جدول أعمالها.

• ما يستجد من أعمال.

We shall provide you with the outcome of the meeting once concluded.

هذا وسوف نوافيكم بنتائج هذا الاجتماع فور الانتهاء منه.

Yours Faithfully,

و تفضلوا بقبول فائق التقدير و الاحترام،

Dalia Saeed
Board of Director's Secretary

نسخه الى: هيئة الأوراق المالية والسلع

CC: Securities & commodities Authority

